

Dunö Samfällighetsförening

Protokoll styrelsemöte 2011-01-26

Innan mötet öppnades informerades Annika Fonseca, tillf. chef Samhällsbyggnadsförvaltningen, om exploateringen kring den tilltänkta ombyggnationen av E22: an, och ett ev. övertagande av våra vägar.

Vad det gäller hur exploateringen i vårt område kommer att se ut, är det bara på planeringsstadiet än. Någon fördjupad översiktsplan är inte framtagen än.

För att Kalmar Kommun ska kunna ta över vår väg måste det till ett politiskt beslut i fullmäktige.

Annika tror inte att vår väg håller rätt standard för ett övertagande, men råder oss att sätta oss in i den mer fördjupade översiktsplanen som snart kommer. Rinkabyholm är ett prioriterat område. Annika tar med sig att vi gärna ser att kommunen tar över vår väg. Vi i styrelsen följer utvecklingen och är med och engagerar oss i samrådet som sker efter att översiktsplanen kommit ut.

När det gäller belysningsfrågan så återkommer Annika med vem vi kan ta kontakt med för mer information och råd.

Vi tackar Annika för informationen!

1. Mötet öppnades av ordförande Mats Linde.
2. Dagordning godkändes med vissa tillägg.
3. Åsa Robertsson utsågs att föra protokollet.
4. Liselott Wallin utsågs att justera protokoll.
5. Ekonomin är god, och bokslutet är på gång. Håkan överlämnade en inventarielista till Lena.
6. Mats Linde kommer att överlämna brev med information till fastighetsägare vid enskilda vägar, angående en ny förrättning. Vi gjorde ett par tillägg på vägar. Samtliga vägar där de boende blir tillfrågade är nu:

Krokskärsvägen, Lökholmsvägens förlängning, Dunövägen 11-31, Dunövägens förlängning mot Aplauden, Knipuddev. mot Badviken, Dunöv. 65 samt Dunövägen 38 A,B.

7. Avrapportering ansvarsområden.

Vägar;

Vi har grusat vägarna p.g.a. extrem halka. Kommer att städas upp under våren.

Skog;

Lars Karlsson, Skogsstyrelsen, kommer under våren för att inspektera våra grönområden.

Vatten;

Håkan och Kjell har varit på ett möte på Länsstyrelsen angående vassröjning och bortforsling av vass. De återkommer med ett protokoll.

Linnéuniversitetet har ett försöksprojekt där de vill sätta ut rudor. Liselott har föreslagit att de får använda sig av vår Ruddamm. De kommer till nästa möte för att berätta mer och vi ser mycket positivt på detta.

Badplats;

Jonas Albrechtsson är vidtalad för att hjälpa till med att anordna en grillplats. Det blir inte vid Kon utan vid badviken, då det är lättare att hitta en bra placering där. Åsa och Jonas arbetar vidare under våren.

Lekplats;

Åsa har varit i kontakt med Kommunen för att se om det behövs marklov för att anlägga en pulkabacke. Det behövs och det kostar 1000 kr. Kjell hade ett alternativt förslag på plats. Han tänkte sig att man kunde bygga vidare på en redan befintlig kulle bakom anslagstavlan. Vi undersöker vidare.

8. Långtidsplaner

Mats har med lite hjälp från oss andra i styrelsen arbetat fram ett förslag till långtidsplanering för styrelsens arbete. Vi kommer att lägga ut den på hemsidan för att få in åsikter, för att sedan fastställa den.

9. Övriga ärenden;

Brev med åsikter angående belysningsfrågan m.m. har inkommit. Mats skickar ett svar. Se bifogad fil.

Brev angående en stig som behöver underhållas och en önskan om att få en ny väg anlagd har inkommit. Mats skickar ett svar. Se bifogad fil.

Brev angående trasigt staket p.g.a. snöröjningen har inkommit. Mats har skickat ett svar. Se bifogad fil.

Brev från kommunen har inkommit där det står att ett marklov gällande fällning av en ek, inte har beviljats. Ärendet är nu avslutat.

10. Nästa möte

Dag 22 februari.

Tid 19.00

Plats Kjell Hellkvist

11. Mats avslutade mötet och tackade alla som deltagit!

Vid protokollet;



Åsa Robertsson

Justeras;



Lise-Lotte Wallin



Mats Linde